

HYBRID SOFT + SNAP

Clear / Natural Titanium / iPhone 15 Pro

DESCRIPTIONS

Transparent case with coloured bumper and MagSafe ring

100 words

The HYBRID SOFT + SNAP will give your iPhone 15 Pro the perfect pop of colour while maintaining its super simple and sophisticated look. Made from 73% recycled materials and shipped in 100% recycled and recyclable packaging, you can now protect your iPhone while preserving the planet. Featuring a soft-touch frosted polycarbonate back panel with scratch resistant finish and ultra-protective TPU bumper, available in a variety of colours, saving your iPhone from falls of up to 2m high whilst still looking sleek and stylish. The built-in colour matched MagSafe ring supports a magical attach experience and faster wireless charging. Designed for the perfectly fit, with easy to press button covers and raised edges protect to the screen and camera lens when placed face down. Complete with metal button covers and metal camera lens protector for a premium look and feel.

50 words

The HYBRID SOFT + SNAP will give your iPhone 15 Pro the perfect pop of colour. Made from 73% recycled materials and shipped in 100% recycled and recyclable packaging. Featuring a soft-touch frosted polycarbonate back panel with coloured bumper (2m drop protection) and colour matched MagSafe ring.

25 words

The HYBRID SOFT + SNAP is made from premium recycled materials, featuring a soft-touch frosted polycarbonate back panel with coloured bumper (2m drop protection) and colour matched MagSafe ring.

SEO

The HYBRID SOFT + SNAP is made from premium recycled materials, featuring a soft-touch frosted polycarbonate back panel with coloured bumper (2m drop protection) and colour matched MagSafe ring.



DESCRIPTIONS

Coque transparente avec bumper de couleur et aimant Magsafe assorti

100 mots

La coque HYBRID SOFT + SNAP donne des couleurs à votre iPhone 15 Pro, tout en préservant son design élégant. Grâce à des matériaux issus à 73 % du recyclage ainsi qu'un packaging 100% recyclé et recyclable, vous pouvez désormais protéger votre iPhone 15 Pro tout en protégeant la planète. Le dos de la protection, en polycarbonate effet verre dépoli, bénéficie d'un traitement contre les rayures. Il intègre un aimant MagSafe de couleur, permettant la charge sans fil ou la fixation d'accessoires compatibles. Le bumper en TPU coloré protège votre iPhone 15 Pro des chutes jusqu'à 2 mètres de hauteur et des bordures légèrement relevées autour de l'écran et de la caméra protègent l'appareil des frottements. Touche d'élégance ultime : des finitions en acier habillent les boutons et le pourtour de l'objectif !

50 mots

La coque HYBRID SOFT + SNAP donne des couleurs à votre iPhone 15 Pro ! Conçu avec 73% de matériaux recyclés, vous pouvez désormais protéger votre iPhone 15 Pro tout en préservant la planète. Le dos en polycarbonate intègre un aimant MagSafe de couleur et le bumper en TPU coloré protège votre iPhone 15 Pro des chutes jusqu'à 2 mètres. Touche d'élégance ultime : des finitions en acier habillent les boutons et le pourtour de l'objectif !

25 mots

Coque conçue avec 73% de matériaux recyclés. Dos en polycarbonate effet verre dépoli, bumper et aimant MagSafe colorés. Finitions touches et objectifs en acier.

SEO

La coque HYBRID SOFT + SNAP pour iPhone 15 Pro est composée à 73% de matériaux recyclés. Dos effet verre dépoli, bumper et aimant MagSafe colorés, finitions en acier.